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امپراطــــوری!  امپراطــــوری! پایان  پایان 
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»دنیایهوادار«عملکردرییسمعزولهیأتفوتبالتهرانرابررسیمیکند؛»دنیایهوادار«عملکردرییسمعزولهیأتفوتبالتهرانرابررسیمیکند؛

امیرمؤمنان  شهادت  و  امیرمؤمنان   شهادت  و  قدرقدر  شب های  شب های فرارسیدن  فرارسیدن 
حضرت علی)ع( تسلیت بادحضرت علی)ع( تسلیت باد
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گزارش

خبر

 

نظر  از  هم  و  ملی  بعد  از  هم  آسیایی  یوزپلنگ 
انقراض شناخته شده  است.  المللی در خطر  بین 
انقراض  این گونه در رتبه دوم گونه های در خطر 
ایران قرار می گیرد. با احتساب یوزهایی که احتمالا 
شناسایی نشده اند، جمعیت این گونه در ایران زیر 
۳۰ فرد برآورد می شود. در این شرایط معاون محیط 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  طبیعی  زیست 
بارداری »ایران« - ماده یوز در اسارت - را محتمل 

می داند.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایسنا؛ سال 
۹۶ یک توله یوزپلنگ ماده که از دست قاچاقچیان 
نجات پیدا کرده بود، برای نگهداری به پارک پردیسان 
تحویل داده شد. این ماده یوز»ایران« نام گرفت و 
دامپزشکان در همان مقطع اعلام کردند که »ایران« 
ایمان  سال  همان  ماه  دی  در  دارد.  باروری  توان 
از   - پردیسان  پارک  سابق  دامپزشک   - معماریان 
معاینه »ایران« )ماده یوز کشف شده در تهران( خبر 
داد و گفت: احتمال تولید مثل »ایران« با کوشکی 
- یوز نر سایت تحقیقات یوزپلنگ آسیایی- وجود 
دارد. به گفته او »ایران« قابلیت برگشت به طبیعت 
را ندارد چراکه این حیوان زمانی که از طبیعت جدا 
شد، سن کمی داشت و بسیاری از توانایی های لازم 
برای زندگی در طبیعت را نیاموخته است. به همین 
دلیل »ایران« در سایت نگهداری تحقیقات یوزپلنگ 
آسیایی در پارک پردیسان کنار »کوشکی« و »دلبر« 

نگهداری می شود.
زندگی  در  جدیدی  مرحله   ۱۳۹۹ ماه  فروردین   ۱۷
»ایران« جوان آغاز شد. قرار بود ماده یوز جوان از 
در  خود  اصلی  زیستگاه  به  و  کند  کوچ  پردیسان 
کل  مدیر  عبدوس-  امیر  تایید  با  بازگردد.  سمنان 
سابق محیط زیست استان سمنان- »ایران« به محل 
تکثیر در اسارت یوز که در پارک ملی توران استان 
فروردین  ابتدای  شد.  منتقل  دارد،  قرار  سمنان 
ماه ۱۴۰۰ »فیروز« - یوز نر ۱۱ ساله منطقه توران - 
زنده گیری و برای جفتگیری با »ایران« - یوزپلنگ 
توران  سایت  در  واقع  اسارت  محیط  به   - ماده 

منتقل شد. انتشار این خبر واکنش هایی را به دنبال 
داشت و برخی از کارشناسان اعلام کردند که چنین 
در  مانده  باقی  یوزهای  معدود  می تواند  اقدامی 
ازاظهار  از یک سال  بیش  کند.  تهدید  را  طبیعت 
نظرهای کارشناسان محیط زیست درباره پتانسیل 
در  بهمن ماه ۱۴۰۰ و  ایران گذشت که ۶  باروری 
روزهای پایانی قرن اخبار خوبی از »ایران« به گوش 
رسید. ساعت ۷ صبح روز شنبه )۲ بهمن ماه ۱۴۰۰ 
پارک ملی  ماده  یوز  در  استروس)فحلی(  ( علائم 
توران مشاهده شد. سه شبانه روز تلاش یوزپلنگ 
نر و ماده )ایران( برای انجام عمل لقاح موفقیت 
آمیز بود. ۱۱ اردیبهشت ماه سال گذشته سه توله نر 
به روش سزارین صحرایی متولد شدند اما در همان 
اسفند   ۹ و  شدند  تلف  توله  دو  ابتدایی  روزهای 
از گذشت حدود ۱۰ ماه به  ماه هم »پیروز« پس 
سرنوشت برادرانش دچار شد. اکنون پس از گذشت 
یک سال پر فراز و نشیب دوباره اخباری از بارداری 
»ایران« منتشر شده این در حالیست که این خبر 
بارها تایید و تکذیب شده است. حسن اکبری - 

حفاظت  سازمان  طبیعی  زیست  محیط  معاون 
محیط زیست - درباره آخرین وضعیت »ایران« - یوز 
ماده ایرانی در اسارت - اظهار کرد: هنوز سونوگرافی 
تیم  نظر  چراکه  است  نشده  انجام  »ایران«  برای 
دامپزشکی بر طی کردن روند طبیعی بوده است. 
بدین جهت به طور قطعی نمی دانیم که باردار است 

یا خیر؟
وی درباره وجود نشانه های بارداری در ویژگی های 
بارداری  تشخیص  داد:  توضیح  »ایران«  ظاهری 
گربه سانان از ظاهرشان تا روزهای آخر دشوار است 
به گونه ای  باید  نیز  طبیعت  در  آن ها  بدن  چراکه 
با  بتوانند  بارداری  روزهای  آخرین  تا  که  باشد 
سرعت حرکت و شکار کنند همچنین جست و خیز 
داشته باشند. ما تمهیدات، تمام مسائل مورد نیاز 
را  گذشته  سال  در  شده  کسب  تجارب  همچنین 
برای زایمان »ایران« به کار می گیریم؛ به طوری که 
می توان گفت تسهیلات، امکانات و آمادگی لازم 
فراهم شده است. اگر ایران حامله باشد که احتمال 

آن وجود دارد، همه چیز آماده است.

مهرداد تیموری

سرمقاله

   
یاد  و خاطره شهداء بویژه »حسن جوادی خواجه روشنایی« قائم مقام 
فرمانده اطلاعات و عملیات لشکر ۵ نصر که 22فروردین  1362 به 

مقام شامخ شهادت نائل گشت گرامی باد

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

احتمال بارداری ایران وجود دارد؟
دبیر تحریریه 

 ایمانی از جنس تلاش در عینِ ناامیدی؛

او،»ریکاردو«ست،شریف،
نجیبوشاداب

در تحلیل، تنها برآیندِ عملکرد می تواند ما را به قضاوت 
برساند؛ نتیجه ای حاصل از مستندات و انصاف، یعنی 
ادله ای قابل  اعتنا مبتنی بر داده های عینی با در نظر گرفتنِ 
تعریف، تحلیلِ درست، عرضۀ  این  تمام شرایط. طبقِ 
اطلاعات مستند با تنظیم ترازوی قضاوت در مقام انصاف 
است، آن هم در فرآیندی به دور از جعل و غلو. استقلالِ 
»ریکاردو ساپینتو« مدت هاست اسیرِ سوءمدیریت شده، 
با ناکارآمدی حضور در رقابت های آسیایی را از دست داده 
و امروز، غرق در حواشی ای خودساخته است، آن هم با 
تیمی که نه تنها در ابتدای فصل توسط سرمربی اش بسته 
نشد، بلکه با بی تدبیری از تقویت نیم فصل هم محروم 
ماند، اما کدام مربی را سراغ دارید که از این شرایط گله 
نکند؟ پایِ کار بماند و بهانه نتراشد؟ اگرچه محبوبیتِ 
امروزِ پرتغالی نیز، برگرفته از همان عملکردِ اوست، او در 
کنار »نالایق« ترین  ها از استقلال، یکی از باکیفیت ترین 
تیم های سال های اخیر فوتبال ایران را ساخته، با هویت 
تیمیِ درخشان، بی  محابا و زهردار در فاز تهاجمی و با 
انتظامِ ساختارِ دفاعی که حتی اگر این روندِ کم نظیر به 
قهرمانی ختم نشود، ارزش کار او را تنزل نخواهد داد، 
او، اعتمادِ هواداران استقلال را با ایمانش کسب کرده، 
ایمانی از جنس تلاش در عینِ ناامیدی. و این میراثِ 
ساپینتو است. بله! او، »ریکاردو«ست، شریف، نجیب و 
شاداب که می تواند رؤیاها را »آبی« تر رنگ آمیزی کند و 

این بهانه ای ست برای بیشتر دوست داشتنش.

»معاون مبارزه با جرایم جنایی پلیس آگاهی«: 

سرقت نیم میلیون دلاری با جعل 
عنوان نماینده دستگاه قضایی

 سرهنگ »مرتضی نثاری« -معاون مبارزه با جرایم 
تاریخ  در  گفت:  دراین باره  آگاهی-  پلیس  جنایی 
هجدهم اسفندماه سال گذشته پرونده ای با عنوان 
شیوه  به  سرقت  و  اخاذی  دولتی،  عناوین  جعل 
مسلحانه در اختیار اداره یکم پلیس آگاهی تهران 
بزرگ قرار گرفت و مالباخته پس از حضور در مقر 
انتظامی در خصوص سرقت مبلغ ۵۰۰ هزار دلار از 
خودش به کارآگاهان گفت که به همراه فردی به نام 
دهقانی که خود را به عنوان نماینده تام الاختیار 
دستگاه قضایی معرفی کرده بود ، برای دیدن قاضی 
پرونده اقتصادی پسرش به منطقه فرمانیه رفته بود. 
این فرد به بهانه پیگیری پرونده پسرش ، درخواست 
مبلغ ۵۰۰ هزار دلار کرده و با توجه به اعتمادی که 
مالباخته به این فرد پیدا کرده بود، با او تماس گرفته 
و به او اطلاع داده که پول درخواستی وی آماده است.

بوی تعفن زباله ها، مشام رهگذران و اهالی یکی از محلات مشهد را از فاصله دور 
هم آزار می داد، اما زوج میان سال ساکن در منزل ویلایی هیچ توجهی به اعتراض 
اهالی نمی کردند و هر روز به دنبال جمع آوری زباله ها و ضایعات بیشتری بودند. 
آن ها نه تنها زباله های زیادی را در منزل ویلایی بزرگ انبار کرده بودند بلکه 
تعداد زیادی گوسفند، مرغ و خروس، مرغابی و چندین گربه را هم داخل همین 
زباله ها نگهداری می کردند تا گربه ها از موش های بزرگ داخل زباله ها تغذیه 
کنند! همسایگان که آرامش و آسایش آن ها با سروصدای گوسفندان و مرغابی ها 
گرفته شده بود و از بوی تعفن زباله ها رنج می کشیدند، به ناچار دست به دامن 
قانون شدند و مراتب را به نیرو های انتظامی گزارش دادند. طولی نکشید که با 
صدور دستوری از سوی سرهنگ احمد نگهبان )رئیس پلیس مشهد( گروهی 
از نیرو های کلانتری شفا برای بررسی غیرمحسوس ماجرا وارد عمل شدند و با 
تایید درستی خبر، موضوع را به مقامات قضایی اطلاع دادند. این گونه بود که 
ماموران با حکم پلمب منزل و در حالی که کارشناسان دام پزشکی، مرکز بهداشت 
و شهرداری آنان را همراهی می کردند، به محل مذکور وارد شدند و حکم قضایی 
را به مرد ۶۵ ساله و همسر ۴۵ ساله اش نشان دادند تا منزل ویلایی را تخلیه 
کنند، اما این زوج با وجود نارضایتی اهالی محل باز هم حاضر به تخلیه زباله ها 
و حیوانات نبودند. فضولات احشام و پرندگان موجب افزایش بسیاری از حشرات 

مانند سوسک، مگس و حیواناتی مانند موش شده بود که درون حیاط منزل 
ویلایی پراکنده بودند. بالاخره با تفهیم حکم قضایی توسط عوامل انتظامی، زوج 
میان سال قانع شدند و قبل از آن که پاکبانان شهرداری، اقدام به تخلیه زباله ها 
کنند، به طرف برخی از کیسه های حاوی زباله رفتند و از درون آن ها پول های 
بسته بندی شده و چک پول ها را در حالی بیرون کشیدند که پول ها را با نخ بسته 
بودند. خلاصه، کارگران شهرداری بیش از ۱۰ کامیون زباله و ضایعات را از این 
منزل ویلایی تخلیه کردند که عملیات تخلیه از ساعت ۸ صبح تا شب به طول 
انجامید، اما باز هم زباله ها به طور کامل تخلیه نشد. این زوج میان سال که طبق 
اظهارات همسایگان از حدود ۳ سال قبل زباله گردی می کنند و از این روش 
روزگار می گذرانند از افراد میلیاردر و متمول هستند و در حالی ۳ واحد آپارتمانی 
را در همان محل به اجاره واگذار کرده اند که دو واحد دیگر آپارتمانی را نیز در 
دست ساخت دارند و آپارتمان های میلیاردی را خرید و فروش می کنند. گزارش 
اختصاصی روزنامه خراسان حاکی است، با فرارسیدن شب، ماموران انتظامی در 
حضور دیگر مسئولان مربوط، این منزل ویلایی را در حالی برای رسیدگی های 
قانونی پلمب کردند که زیرزمین این منزل نیز انباشته از زباله و ضایعات بود که 
در مراحل بعدی باید توسط نیرو های شهرداری تخلیه شود! بدین ترتیب زوج 

میلیاردر زباله گرد منتظر نتیجه دادرسی های قضایی هستند و...

سوژه

حکایت عجیب زوج میان سالِ صاحب منزل ویلایی و ۵ واحد آپارتمان؛

ماجرایزبالهگردهایمیلیاردر
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اجتماعی

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

بالا نرفتن 70 درصدی قیمت ها، کیفیت خودرو را کم می کند؟

گزارش

 
»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

چراتخممرغهایایرانیدر
کشورهایهمسایهارزانتر

است؟
از اردیبهشت سال ۱۴۰۱ دولت قیمت نهاده ها را حدود ۶۰۰ 
درصد افزایش داد و قیمت ذرت از یک هزار و ۹۰۰ تومان 
به ۱۱ هزار و ۳۰۰ و سویای ۳ هزار و ۲۰۰ تومانی به ۱۶ هزار 

و ۳۰۰ تومان رسیده است.
»ناصر نبی پور« رئیس هیات مدیره اتحادیه مرغ تخم گذار 
میهن،  مرغداران  اتحادیه  رئیس  نائب  و  تهران  استان 
تخمگذار  مرغداران  گذشته  سال  در  اینکه  به  اشاره  با 
ضربات شدیدی را تحمل کردند، گفت: وضعیت مرغداران 
)مرغ های تخم گذار( در سال گذشته بسیار وخیم بود، به 
ویژه پس از آزادسازی نهاده ها، وعده هایی که مسئولان 
دادند و حتی قیمتگذاری دستوری نیز عملی نشد. اخیرا 
دولت تمام اختیارات اجرایی مربوط به امور مربوطه را در 
اختیار اتحادیه میهن قرار داده است، اما مازاد تولید در 
کشور و صدور پروانه های بسیار زیاد تاسیس مرغداری 
موجب شده با مشکل مازاد تولید به دلیل جوجه ریزی 

زیاد مواجه باشیم.
رئیس هیات مدیره اتحادیه مرغ تخم گذار استان تهران 
از مازاد ۲۰۰ تنی روزانه تخم مرغ درکشور خبر داد و 
گفت: نتیجه این اتفاق ارزان شدن تخم مرغ در بازار 
است، تا جایی که هم اکنون هر کیلوگرم تخم مرغ 
تحویل در درب مرغداری ۳۱ هزار تومان و در میادین 
تره بار ۴۷.۵۰۰ به فروش می رسد. تهیه مواد اولیه و 
این  در  جدی  آسیب  دو  دستوری  شده  تمام  قیمت 
صنعت هستند. از اردیبهشت سال ۱۴۰۱ دولت قیمت 
نهاده ها را حدود ۶۰۰ درصد افزایش داد و قیمت ذرت 
از یک هزار و ۹۰۰ تومان به ۱۱ هزار و ۳۰۰ و سویای 
۳ هزار و ۲۰۰ تومانی به ۱۶ هزار و ۳۰۰ تومان رسیده 
است. همچنین نهاده های خریداری شده با ارز دولتی 
نیز وارد نشده است. یعنی مرغداران خرید خود را انجام 
ارز،  دلیل عدم تخصیص  به  واردکنندگان  اما  داده اند، 
آن را به مرغداران تحویل نمی دهند بنابراین مرغداران 
هستند.  آزاد  بازار  از  دامی  نهاده های  تهیه  به  مجبور 
این درحالی است که قیمت فروش تخم مرغ حتی به 
قیمت مصوب ۴۳ هزار تومانی دستوری سال گذشته 
نیز نرسید، بنابراین به مجبور به عرضه آن با قیمت ۳۹ 
هزار و ۵۰۰ تومان شدیم. این درحالی است که وعده های 
دولت مبنی بر جبران ضرر مرغداران تخم گذار و اصلاح 
قیمت ها که مخبر معاون اول رئیس جمهوری نیز قول 

داده بودند، عملی نشد.
به  تولیدکنندگان  درحال حاضر  اینکه  بیان  با  نبی پور 
جای دولت به مصرف کنندگان یارانه می دهند،  گفت: 
دلیل این امر هم این است که به دلیل تاکید دولت 
بر تولید بیشتر، مازاد تولید داریم و قیمت تخم مرغ 
برای مصرف کننده تغییری نمی کند و نکته تاسف بار 
اینجاست که با توجه به اینکه دوره تولید مرغ تخم گذار 
۹۰ هفته است، اما به دلیل بازار بسیار بد تخم مرغ، 
به  هفته ای   ۲۵ و  جوان  مرغ های  ارسال  به  مجبور 
هستیم.  بیشتر  خسارت  نشدن  وارد  جهت  کشتارگاه 
و  بردارد  دستوری  قیمت گذاری  از  دست  باید  دولت 
قیمت تخم مرغ در بازار را آزاد سازد تا عرضه و تقاضا 
آن را تعیین کند. همچنین نیاز است از صدور پروانه 
تاسیس واحدهای جدید دست بردارد، زیرا ارز از کشور 
خارج شده و با مازاد تولید مواجه می شویم و مجبور 
به صادرات به کشورهای همسایه با قیمت های بسیار 
همسایه  کشورهای  دیگر  معنای  به  هستیم،  ارزان تر 
تخم مرغ ارزان قیمت ایران را دریافت می کنند. درتمام 
دنیا تشکل ها برای صنوف تصمیم می گیرند، نه دولت؛ 
از طرف دیگر تولید و پرورش آنها براساس نیاز و از پیش 
تعیین شده است و به همین دلیل با مشکل مازاد تولید 

و کمبود تولید مواجه نمی شوند.

جدل بین وزارت صمت و شورای رقابت تا همین روز 
دوشنبه نیز ادامه داشت و در نهایت هیچ کدام زیر بار 
اعلام قیمت های جدید نرفتند و مسوولیت اعلام آن 

به دوش خودروسازان افتاد.

دنیای  از  نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
اقتصاد؛ با توجه به بخشی از شعار سال مبنی بر 
»مهار تورم« وزارت صمت و شورای رقابت با وجود 
عقب نشینی از رشد قیمت ۷۰ درصدی و در ادامه 

لیست  اعلام  به  حاضر  حتی  ۴۰ درصدی، 
جدید قیمت خودروهای داخلی )با سقف 

این  واقع  در  نشدند.  نیز  ۲۹درصدی( 
دو نمی خواستند در سال مهار تورم، 
اعلامیه ای را منتشر کنند که در آن 
قیمت خودروهای داخلی نزدیک 
افزایش  )حداکثر(  ۳۰درصد  به 
قرعه  رو  همین  از  است.  یافته 
به نام خودروسازان و مدیرعامل 
سقف  و  کف  تا  افتاد  سایپا 
افزایش قیمت خودروها را رسما 
اعلام کند. این وسط این پرسش 

پیش می آید که کدام نهاد )شورای 
قیمت های  لیست  وزارت(  یا  رقابت 

جدید را به خودروسازان ابلاغ کرده است؟ 
آیا لیست قیمت های جدید از سوی وزارت 

صمت به خودروسازان ابلاغ شده و مدیرعامل 
سایپا نیز به نمایندگی از این وزارتخانه قیمت ها را 

اعلام کرده یا شورای رقابت دست به ابلاغ آن زده است؟
پاسخ این پرسش هر چه باشد، اصل ماجرا این است 
که با تصمیم مشترک وزارت صمت و شورای رقابت، 
قیمت کارخانه ای خودروهای داخلی پس از حدودا ۱۶ 
ماه تثبیت، بین ۱۷ تا ۲۹درصد افزایش یافته است. 

این رقم بسیار کمتر از چیزی است که خودروسازان 
و قطعه سازان انتظار آن را می کشیدند، چه آنکه آنها 
برای جبران انباشت تورم حداقل ۱۶ماهه )در نتیجه 
فریز قیمت از آذر ۱۴۰۰ تا به امروز( روی افزایش ۷۰ 
تا ۸۰درصدی حساب باز کرده بودند. در واقع زنجیره 

خودروسازی انتظار داشت سیاستگذار اقدام به رفع 
سریع انجماد قیمت خودرو کند، اما شورای رقابت و 

وزارت صمت به ناچار و با توجه به شعار مهار تورم، 
روی به یخ زدایی تدریجی آوردند و درصدی بسیار کمتر 
از آنچه را در آنالیز خود از هزینه های تولید، بدان رسیده 
بود، اعمال کردند. این موضوع با واکنش منفی فعالان 
صنعت خودرو مواجه شد، واکنشی که نشان داد آنها 
به افزایش قیمت اعلامی راضی نبوده و ارقامی 
بالاتر را طلب می کنند. فعالان صنعت خودرو طبق 
معمول هشدار می دهند که افزایش قیمت ۱۷ تا 
۲۹درصدی، هزینه تولید خودروها را پوشش 
زیاندهی،  تداوم  بر  علاوه  و  نمی دهد 
به افت کمی و کیفی نیز خواهد 

انجامید.
عدم تحقق  بر  همچنین  آنها 
بر  مبنی  وزارت صمت  وعده 
تولید یک میلیون و ۶۰۰ هزار 
سال  در  خودرو  دستگاه 
به  می کنند.  تاکید  جاری، 
خودروسازی،  فعالان  گفته 
تولید یک میلیون و ۶۰۰هزار 
جاری  سال  در  دستگاهی 
دستگاه  ۴۰۰هزار  حدودا  که 
است،  گذشته  سال  از  بیش 
به یک سری فاکتورها نیاز دارد 
و مهم ترین آنها، تامین نقدینگی 
برای  می گویند  خودروسازان  است. 
جهش ۴۰۰هزار دستگاهی تولید خودرو 
باید ضمن جبران تورم هزینه های تولید در 
۱۶ ماهی که قیمت فریز بوده، قیمت خودرو طی 
امسال نیز باید در چند نوبت به روز شود. اتفاقا طبق 
دستورالعمل شورای رقابت، قرار است قیمت خودروهای 
داخلی هر سه ماه یکبار به روز شود؛ هرچند با توجه به 

شعار امسال، اجرایی نشدن آن اصلا بعید نیست.

ذره بین

پرشدگی سد های کشور به ۵۸ درصد رسید
ورودی آب موجود سد های کشور نسبت به سال گذشته ۱۹ درصد رشد داشته که این امر بیانگر پر شدگی ۵۸ درصدی 
حجم آب موجود مخازن سد های کشور است. ارتفاع کل ریزش های جوی )مهر ۱۴۰۱ -تاکنون( کشور معادل ۱۷۱.۱ میلیمتر 
است  این مقدار بارندگی نسبت به میانگین دوره های مشابه دراز مدت )۱۹۸ میلیمتر( ۱۴ درصد کاهش  را نشان می دهد.

داستان بی انتهای تغییر 
قیمت بلیت هواپیما!

هواپیما  بلیت  قیمت  افزایش  موضوع   
وجود  با  و  شده  خبرساز  گذشته  ماه های  در 
درخواست های مکرر شرکت های هواپیمایی این 
اتفاق به صورت رسمی قبل از تعطیلات نوروزی 
رخ نداد و البته در مواردی به صورت غیررسمی 
شاهد افزایش قیمت بودیم که این موضوع به 
واکنش سازمان هواپیمایی کشوری و دادستانی 
نیز منجر شد. در این زمینه محمد محمدی بخش 
-رئیس سازمان هواپیمایی کشوری- در گفت وگو 
با »ایسنا« در پاسخ به اینکه داستان افزایش 
قیمت بلیت هواپیما به کجا رسید، اظهار کرد: 
»در این خصوص ما نظر سازمان و شورای عالی 
هواپیمایی و انجمن شرکت های هواپیمایی را 
تجمیع کردیم و ارائه دادیم و منتظر مصوبات 
راه  وزیر  معاون  هستیم.«  بازار  تنظیم  ستاد 
و شهرسازی همچنین در پاسخ به اینکه این 
رخ می دهد، گفت:  زمانی  قیمت چه  افزایش 
»کار کارشناسی برای قیمت ها انجام شده و هر 
از  بازار ابلاغ کند، پس  زمان که ستاد تنظیم 

تصویب قابل اجراست.«

چگونه به مالیات تعیین 
شده اعتراض کنیم؟

  برای فرآیند ثبت اعتراض به اوراق تشخیص 
مالیات از جمله اوراق تشخیص مالیات ناشی از 
تولید اظهارنامه برآوردی، مطالبه مالیات یا برگ 
اجرایی )مالیات مسکونی خالی، مالیات خودرو-
های گران  قیمت و مالیات واحد های مسکونی و 
باغ  ویلا های گران  قیمت(، اعلام نتیجه رسیدگی، 
استرداد، آرای هیأت های حل اختلاف مالیاتی 
ظرف  می توانند  مالیاتی  مؤدیان  مورد،  حسب 
به  را  خود  اعتراض  قانونی،  مقرر  مهلت های 
صورت الکترونیکی از طریق پنجره واحد خدمات 
الکترونیکی سازمان امور مالیاتی کشور به نشانی 
tax.gov.ir ثبت کنند. بر این اساس، پس از آن 
وارد حساب  از طریق سامانه مذکور  که مودی 
خود شد باید  از منوی داشبورد مالیاتی بخش 
درخواست ها و پس از آن از طریق گزینه ثبت 
اعتراضات و شکایات، اعتراض خود را ارسال کند. 
پس از ثبت موفقیت آمیز درخواست اعتراضات 
و شکایات، کد رهگیری توسط سامانه صادر و 
مؤدیان  از طریق کد مذکور می توانند درخواست 

ثبت شده را از طریق سامانه پیگیری کند.

پشت پرده نایاب شدن 
مرغ چیست؟ 

 طی روزهای اخیر کمبود یا به عبارتی نایاب شدن 
مرغ در برخی از مناطق کشور بخصوص استان های 
غربی به یکی از مشکلات بزرگ در این مناطق بدل 
که  خورده  رقم  حالی  در  کمبود  این  است.  شده 
دولت طی ماه های گذشته به دفعات اعلام کرده 
بود که کمبودی در این بازار وجود ندارد. فعالان بازار 
و دولتی ها در این خصوص دو سناریو مطرح می 
کنند. در سناریو اول معاون تولیدات دامی سازمان 
جهاد کشاورزی استان کرمانشاه علت این کمبود را 
به عدم تحویل به موقع کنجاله سویا از سوی یکی از 
واردکنندگان به مرغداری ها نسبت می دهد و براین 
نکته تاکید می کند که این موضوع موجب شده 
تا شاهد کاهش جوجه ریزی در اسفندماه باشیم، 
کاهشی که اثر آن در حال حاضر در بازار نمایان شده 
است. به گفته سیروس نوروزی مشکل به وجود 
آمده در بازار از طریق توزیع مرغ منجمد طی روزهای 
آینده برطرف خواهد شد. اما در این خصوص فرزاد 
طلاکش، دبیرکل انجمن طیور ایران موضوع کمبود 
نهاده های دامی و اثر آن بر کمبود مرغ را تکذیب 

کرده و می گوید: این موضوع صحت ندارد.

نکتهمحض اطلاعنقل قول
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مرمت ۱۷ پل در جاده های استان البرز
»کاظم ناظری« -رئیس اداره نگهداری ابنیه و راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز- گفت: ۱۷ دستگاه پل 
بزرگ و کوچک از ابتدای سال ۱۴۰۱ در جاده های این استان تعمیر و بهسازی شده است. در استان یک هزار و ۴۹۹ دستگاه 

پل وجود دارد، از این تعداد پل ۱۱ دستگاه پل فلزی )خرپایی( است و مابقی از نوع سنگی و بتنی است.

 

گپ

»مدیرعامل شرکت آبفا استان « خبر داد:

گامالبرزبرایاستفاده
ازسهمیه۵۵میلیون

مترمکعبیسدکرجوطالقان
آبفا  -مدیرعامل شرکت  نامداری«  ایسنا- »حمیدرضا 
استان البرز- با بیان اینکه به زودی عملیات احداث 
یک مخزن جدید آب در استان آغاز می شود، ادامه داد: 
افتتاح پروژه های جدید آبفا زمینه را برای برداشت ۵۵ 
میلیون مترمکعب آب از سدهای البرز فراهم می کند. 
این انشعاب ها در محدوده ساخت و سازهای غیرمجاز 
و خارج از بافت شهری و روستایی شناسایی شده 
است. از انشعاب های غیرمجاز برای آبگیری استخرها 
و آبیاری باغ ها مورد استفاده قرار می گیرد که با هدر 
رفت آب و از بین رفتن منابع آبی همراه است. بر این 
اساس شرکت آبفا استان البرز طرح جمع آوری این 
انشعاب ها را در دستور کار قرار داده است. اکنون ۵۰ 
هزار متر مکعب مخزن ذخیره آب در دست ساخت 
داریم که پیش بینی می شود امسال ۲۵ هزار متر 
مکعب آن به بهره برداری برسد. به زودی عملیات 
احداث یک مخزن جدید آب در استان آغاز می شود، 
افتتاح پروژه های جدید آبفا زمینه را برای برداشت ۵۵ 
میلیون مترمکعب آب از سدهای البرز فراهم می کند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج گفت: حدود 
بزرگراه  پروژه  بودجه  از  تومان  میلیارد  هزار  سه 
میلیارد  هزار  سه  و  کرج  شهرداری  سهم  شمالی 
تومان نیز سهم دولت است که اگر دولت به تعهد 
پروژه  این  از  برداری  بهره  امکان  نکند،  خود عمل 

وجود نخواهد داشت.

به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایسنا، عمار 
ایزدیار روز دوشنبه ۲۱ فروردین در جمع خبرنگاران 
و  شده  ارسال  شورا  به  بزرگراه  بودجه  کرد:  اظهار 
مورد بررسی قرار خواهد گرفت و مقرر شد در یکی 
روند  تا  بررسی شود  تلفیق  از جلسات کمیسیون 
اجرای این ابر پروژه مدیریت شهری مشخص شود. 
مسئولان شرکت بزرگراه شمالی گزارش هایی از سیر 
انعقاد قرارداد و روند اجرا و تغییرات اعمال شده 
در آن ارائه کرده  و به سوالات مدیریت شهری در 
پاسخ  مهم  پروژه  این  تکمیل  چگونگی  خصوص 
باید  که  مانده  باقی  مباحثی  هنوز  ولی  داده اند 

شفاف سازی شود.
راه های  از  یکی  بزرگراه شمالی  اینکه  بیان  با  وی 
مواصلاتی کرج و تهران و نیز مسیر تردد مسافرانی 
خواهد بود که قصد عزیمت به مسیرهای شمالی 

کشور را دارند، گفت: بر این اساس این پروژه ملی 
محسوب می شود و باید دولت نگاهی خاصی به 
برای  باشد.  داشته  آن  از  برداری  بهره  و  تکمیل 
تکمیل این پروژه تامین به موقع منابع مالی حرف 
اول را می زند و اگر این اتفاق نیفتد ادامه کار سخت 

خواهد شد.
با  پایان  در  کرج  شهر  اسلامی  شورای  سخنگوی 

اشاره به سهم ۵۰ درصدی دولت که در سفر رئیس 
اساس  بر  کرد:  اذعان  است،  شده  مصوب  جمهور 
میلیارد  هزار  سه  حدود  سال۱۴۰۱،  بهای  فهرست 
میلیارد  هزار  سه  و  کرج  شهرداری  سهم  تومان 
تومان نیز سهم دولت است که اگر دولت به تعهد 
پروژه  این  از  برداری  بهره  امکان  نکند،  خود عمل 

وجود نخواهد داشت.

 »سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج« مطرح کرد:

بهره برداری بزرگراه شمالی کرج در گرو تعهد دولت

ر در�ش

دستور رئیس قوه قضاییه درباره تعطیلی 
زندان رجایی شهر

رییس قوه قضاییه به رئیس سازمان زندان ها دستور داد تا تمهیدات و مقدمات 
لازم را برای تعطیلی زندان رجایی شهر و اقدامات متعاقب بعدی صورت دهد. 
حجت الاسلام والمسلمین »محسنی اژه ای« در بخش دوم جلسه شورای عالی 
قوه قضاییه با اشاره به ضرورت ساماندهی زندان های مستقر در استان البرز 
به منظور رفاه حال ساکنان و مردم این استان، به رئیس سازمان زندان ها 
دستور داد تا تمهیدات و مقدمات لازم را برای تعطیلی زندان رجایی شهر و 
اقدامات متعاقب بعدی صورت دهد. رئیس قوه قضاییه در همین راستا 
گفت: موضوع انتقال زندان ها از مناطق شهری باید پس از مصوب شدن در 
بخش های مربوطه و فراهم آمدن مقدمات لازم، در اسرع وقت اجرایی گردد 
تا حلاوت آن در کام مردم بماند و نباید در این خصوص تاخیر و اتلاف وقتی 
صورت گیرد؛ در قضیه انتقال زندان سمنان که از مصوبات سفر بهمن ماه سال 
۱۳۹۹ هیئت عالی قضایی بود، شاهد تاخیر در اجرای کامل این امر بودیم؛ 
موضوعی که سبب می شود حلاوت یک اقدام امیدوارکننده برای مردم، کم 
شود؛ آن دسته از تصمیمات امیدوارکننده برای مردم، به شرطی حلاوت را به 

کام آن ها می نشاند که با سرعت تحقق یابند.

قضا�ی

کارگروه شناسایی ساختمان های 
پرخطر استان البرز فعال شد

مدیرکل مدیریت بحران استانداری البرز از تشکیل کارگروه شناسایی و بازسازی 
ساختمان های پرخطر در این استان خبر داد. »منوچهر غفاری« گفت: این کارگروه 
که با دستور استاندار البرز تشکیل شده با حضور و محوریت شهرداری کرج، راه و 
شهرسازی، آزمایشگاه مکانیک استان البرز به مرور زمان ساختمان های در معرض 
خطر را شناسایی و در مسیر بازسازی قرار می دهند. نخستین نشست این کارگروه 
به بررسی واحدهای مسکونی، اداری و تجاری در معرض خطر حد فاصل خیابانهای 
بوعلی و باستانی در محله حصارک کرج اختصاص داشت که مشاور طرف قرارداد 
شهرداری کرج و آزمایشگاه مکانیک استان البرز در حال انجام مطالعات و ارائه 
گزارش درباره نحوه مقاوم سازی یا تخریب و بازسازی دراین زمینه هستند. همچنین 
شهرداری ها در اعطای صدور مجوزهای بازسازی نهایت همکاری را خواهند داشت. 
نشست کارگروه احصا و بازسازی ساختمانهای پرخطر به صورت نشست مدیریت 
هفتگی و به صورت کارشناسی ۲ روز درمیان برگزار می شود. براساس هماهنگی 
های بعمل آمده بین شهرداری ها و اداره کل راه و شهرسازی بسته های تشویقی 
برای این ساختمان ها پیش بینی شده و با ارایه گزارشهای موردی و همکاری همه 

دستگاههای ذیربط تصمیم گیری و اقدام لازم بعمل خواهد آمد.

لوگ د�ی

راه استان  سرهنگ پیمان کرمی، رئیس پلیس 
راننده متخلف در  البرز گفت: ۹۸۵ هزار و ۴۶۵ 
سال گذشته در معابر برون شهری به دلیل تخلفات 
حادثه ساز اعمال قانون شدند. طی سال گذشته 

در مجموع دو میلیون و ۵۵ هزار و ۵۹۴ راننده 
متخلف اعمال قانون شدند که ۹۸۵ هزار و ۴۶۵ 
فقره آن تخلفات حادثه ساز بوده است. در این مدت 
چهار هزار و ۳۸۸ خودروی متخلف به دلیل ارتکاب 

تخلفات حادثه ساز توقیف شد. در این مدت تعداد 
داشته  افزایش  اندکی  فوتی  به  منجر  تصادفات 
است، میزان تصادفات منجر به جرح نیز طی این 

مدت پنج درصد کاهش نشان می دهد.

اعمالقانونبیشاز۲میلیونرانندهمتخلفدرالبرز
پلیس

»عاقلی«: 

نهمین جشنواره لاله های کرج 
به کار خود پایان داد

 »علیرضا عاقلی« -سرپرست سازمان سیما منظر 
و فضای سبز شهری شهرداری کرج- بیان داشت: 
نهمین جشنواره لاله های کرج پس از ۱۰ روز برگزاری 
و استقبال باشکوه بازدیدکنندگان به پایان رسید. با 
این حال درب باغ گل ها همچنان باز بوده و طبیعت 
دوستان می توانند از این مجموعه بازدید داشته باشند. 
وی با اشاره به تقارن روز فرهنگی کرج در بیست و 
یکم فروردین ماه سال ۱۴۰۲ با ایام ماه مبارک رمضان 
گفت: باغ گل ها امشب با حضور معاون پارلمانی 
رئیس جمهور، اعضای شورای شهر، مدیران شهری، 
اصحاب فرهنگ و هنر در ساعت ۱۹و سی دقیقه 
میزبان ویژه برنامه روز فرهنگی کرج خواهد بود و از 
تعدادی اصحاب فرهنگ و هنر تجلیل خواهد شد. 
خوشحالیم که تلاش چندین ماه این سازمان به 
سرانجام مطلوب خود رسید و نهمین جشنواره لاله ها 

با استقبال گسترده همراه بود.
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حضور نمایندگان دیوان محاسبات در باشگاه استقلال
پس از اینکه هفته گذشته تیم سه نفره  سازمان خصوصی سازی در باشگاه استقلال حضور یافت و به بررسی 
صورت های مالی پرداخت، نمایندگان وزارت ورزش و دیوان محاسبات هم در باشگاه استقلال حاضر شدند، 

این افراد علاوه بر بررسی صورت های مالی، با مدیران باشگاه نیز به گفت وگو پرداختند.

رعایت مناسبات ورزشی شرط نخست مدیریت صحیح 
در ورزش است. در این بین فوتبال شرایطی به مراتب 
پیچیده تر داشته و این موضوع لزوم کنترل ویژه و نیز 
بکارگیری مدیران متخصص -هم به لحاظ علم ورزش و 
هم علم مدیریت- را ضروری کرده است. اگر دیده می شود 
که فوتبال ایران اغلب در پیج و خم مسایل و مصایب 
و مشکلات عدیده، راه خود را برای رسیدن به مقصد گم 
کرده است، دلیل اصلی آن را باید به مدیریت ناصحیح 
مرتبط دانست. قصد داریم نگاهی کوتاه به فرآیند عزل 
»حبیب الله شیرازی« رئیس سابق هیأت فوتبال استان 

تهران و اخبار ریز درشت حول حوش وی بیاندازیم: 

کارنامه پانزده ساله
حبیب الله شیرازی پس از نزدیک به 15 سال مدیریت، از 
رأس هیئت فوتبال استان تهران کنار رفت و احمدرضا 
براتی عضو هیئت رئیسه فدراسیون به صورت موقت این 
جایگاه را در اختیار گرفت. قدر مسلم اینکه باید بدون درنظر 
گرفتن تمام مسایل کارنامه پانزده ساله مدیریت شیرازی در 
راس مهمترین هیات ورزشی تهران مورد تحلیل و بررسی 
قرار بگیرد. با این حال عدم شفافیت مالی و خویشاوندی 
کردن مناسبات هیات فوتبال استان تهران دو انتقاد بزرگی 
است که درنهایت به حضور بلند مدت شیرازی در این نهاد 
خاتمه داد. از طرفی مسایل گوناگون فوتبال تهران که مورد 
انتقاد بسیاری از کارشناسان در تمام رده های سنی قرار 
گرفته، نکته ظریفی است که باعث اظهار نظرهای متفاوتی 
شده است؛ در همین زمینه علی جوادی، مدیر کل ورزش 
و جوانان استان تهران گفته است: »راجع به هیئت فوتبال 
استان تهران، سال هاست که موضوعات و مسائلی مطرح 
است. اساس نامه فدراسیون فرایند برکناری یا عزل را کاملا 
مشخص دانسته؛ یا باید توسط اعضای مجمع یا هیئت 
رئیسه بررسی شود و با استدلال قانونی موضوع در دستور 
کار قرار بگیرد.« اما آن طور که مشخص است، نارضایتی 
جامعه فوتبال استان تهران از برخی عملکردهای مدیریتی 
هیات فوتبال این روزها موضوعی نیست که بشود  آن 

را انکار کرد.
استعفا یا عزل؟

»احسان اصولی« -سخنگوی فدراسیون- در مورد برکناری 
طرح  بحث  مهم  نکات  از  »یکی  است:  گفته  شیرازی 
استان  فوتبال  هیات  ریاست  شیرازی  آقای  استعفای 
مطرح  جلسه  در  و  دادند  استعفا  ایشان  است.  تهران 
شد. اعضای هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال و ریاست 
با استعفا موافقت کردند.« از طرفی اداره کل ورزش و 
جوانان استان تهران تلویحا به عزل شیرازی اشاره کرده 
است؛ جوادی، مدیرکل اداره ورزش و جوانان گفته است: 
»این اتفاقی که افتاد است با هماهنگی اداره کل ورزش 
و جوانان تهران و فدراسیون است ولی ما موضوع را به 
هیئت رئیسه واگذار کردیم و از هر تصمیمی که هیئت 
رئیسه می گیرد حمایت می کنیم«. با این حال بسیاری 
از خبرگزاری  بر عزل شیرازی تاکید دارند و یقینا حدفاصل 
عزل و استعفا می تواند نکات ویژه ای را درخصوص صحت 

و سقم تخلفات وی به ذهن متبادر نماید. 
ماجرای فرزند آقای رئیس

شیرازی در مورد پسرش مدعی بود که او چندین پست 
براساس علاقه ای که داشته د رمجموعه فوتبال دارد اما 
حقوق وی همچون سایر کارمندان هیات ثابت بوده است؛ 
»پسرم زحمت کشید و اینکه پسر من است یا نه، باعث 
نمی شود که من در کار با او تعارف کنم . شما از کمیته ها 
بپرسید، برخورد من با ایشان پدر و پسری نبود و ایشان بر 
اساس نبوغی که داشتند، کار کردند. ایشان در مربیگری، 
را  تخصصش  گذرانده اند.  دوره  واقعا  بازاریابی  داوری، 
دارند. ما بر اساس تخصص ها از او کار گرفتیم. برای همه 
کارهایی که می کرد، یک حقوق می گرفت.« اینها سخنانی 
بود که شیرازی پیرامون حضور فرزندش در هیأت فوتبال 
تهران اظهار داشت، اما باید دید نقش فرزند شیرازی که به 

قول ایشان در بسیاری از مسایل تبحر داشته و همچنین 
احتمالی  تخلفات  در  داشته  رسمی  غیر  مسئولیت های 

صورت گرفته چه اندازه بوده است. 
عکس العمل اداره ورزش و جوانان

علی جوادی می گوید: »نقدهایی در مورد هیئت فوتبال 
تهران به گوش شیرازی رسیده اما بهبودی در وضعیت 
فوتبال تهران رخ نداده است. از روز اول با آقای شیرازی 
موضوعات را مطرح کردیم و نقد منتقدین را رساندیم 
در  گفتیم.  نیز  را  چالش  از  رفت  برون  راهکارهای  و 
مدت اخیر ما تقریبا ترتیب اثری به این نقدها ندیدیم. 
یک سویه  نقدها  که  کردیم  برگزار  متعددی  جلسات 
نباشد. بعد از جلسات، تصمیم بر بهبود وضعیت مطرح 
استان  فوتبال  رکود  زمان  گذشت  از  بعد  اما  می شد 
تهران را می بینیم.« به ظور کلی موضوعات چندگانگی 
در مشاغل خانوادگی که در هیئت فوتبال استان تهران 
تهران  فوتبال  جامعه  ریزش  باعث  و  آمده  وجود  به 
شده است. آنچه درموضع اداره کل ورزش بیشتر از هر 
چیزی نمایان است اینکه هیات فوتبال تهران با حضور 
شیرازی در مسیر درستی قرار نگرفته است. مسیری که 
اگر در آن به طور عمد تخلفاتی رخ نداده است، بی گمان 

شائبه های متعددی را دامن زده است. 
تخلفات احتمالی

گفته  صراحتا  و  ندارد  تخلف  به  اعتقادی  شیرازی 
است خوف و هراسی از رفتن ندارد و حرف های خود 
بررسی  قابل  این حال موضوعاتی  با  را خواهد گفت. 
است: شایعاتی در خصوص وجود تخلفات در استفاده 
از تعرفه های انتخاباتی هنگام برگزاری انتخابات شنیده 
می شود که دبیر هیات آن را با قاطعیت رد کرده است. 
دانیال فدایی، مدیر سابق روابط عمومی هیات فوتبال 
نیز از پاداش شصت میلیونی شیرازی به خود و اعضای 
هیات می گوید. خبیری عضو هیات رئیسه باشگاه 
پرسپولیس نیز در این باب ادعاهایی مطرح کرده است: 
»یکسری اتفاقات افتاده که نمی توان سکوت کرد. من 
به عنوان هیات رئیسه و حتی به عنوان یک فوتبالی 
باید توضیح بخواهیم. من به شخصه از مسائلی مانند 
شرط بندی چشم پوشی نمی کنم. الان امتیازهای فوتبال 
در تهران به سه، چهار میلیارد تومان رسیده است. قطعا 
آکادمی هایی که سازنده  هستند نمی توانند در فوتبال 
تهران فعالیت کنند. الان بنگاه دار و کاسب می توانند 
فعالیت کنند و بحث شرط بندی هم به وجود می آید. ما 
به عنوان عضو مجمع تکلیف اخلاقی و قانونی داشتیم 

که مطالبه کنیم.«
شائبه های تمام نشدنی

خارج از تمام حساسیت ها و موضع گیرهای درست و 
نادرست لازم است در خصوص بسیاری از موضوعات 
مطرح شده شفاف سازی شود: موضوع درآمد حاصله 
از نقل و انتقالات باشگاه ها که مبلغ قابل توجهی را 
دربر می گیرد، مسئولیت های چند گانه معراج شیرزای، 
فرزند حبیب الله شیرازی، حضور اقوام رئیس در کادر 
تیم  در  رئیس  خواهر  حضور  فوتبال،  هیات  اجرایی 
رشد  انضباطی،  کمیته  در  دیگر  اقوام  پزشکی، حضور 
بی رویه باشگاه ها و تیم ها که باعث درآمد زایی غیر 
غیر  افراد  به  تیم  فروش  است،  شده  هیات  حرفه ای 
مرتبط، ایجاد فضای دلالی در فوتبال و باشگاه ها، فقدان 
مکانیزم درست خرید و فروش باشگاه، موضوع مربوط 
به انتخابات مجمع سالانه هیات فوتبال، و بسیاری از 
جریانات دیگر که شاید در هیات های سایر استان ها نیز 
اتفاق بیافتد را  می توان از شائبه های محکم و مقرون به 
صحتی دانست که لازمه عدم تکرار آن بررسی و تحلیل 
و عکس العمل درست از طرف مقامات نظارتی می باشد. 

موضع هیات فوتبال
تا  موضع هیات فوتبال در قبال طرح مسایل گوناگون 
حدودی نامشخص و نامعلوم است. اینکه به ریز وقایع 
محول  دیگری  به  موضوعات  بعضی  و  نشده  پرداخته 
می گردد خود گواه این مسئله است که شرایط به گونه ای 
پیش نرفته است که قابل دفاع باشد. »عباس تیموری« 
-دبیر هیات فوتبال- می گوید: من اطلاعی ندارم چه کسی 
به چه کسی رأی داده است. در بحث مراجع نظارتی که 
برخی کاندیداها به برخی مسائل اعتراض داشتند، باز هم 
دسترسی به برگه های رأی نداشتیم و به آنها گفتیم نامه ای 
به فدراسیون بدهید و استعلام بگیرید. او همچنین مدعی 
است: »حبیب الله شیرازی اطلاع نداشت چه کسی رأی داده 
و چه کسی رأی نداده است. برگه های رأی به هیچ عنوان 
دست هیئت فوتبال نبود و شیرازی خبر نداشت چه کسی 
به چه کسی رأی داده است. بحث تغییر رؤسای هیئت ها 
براساس درخواست رؤسای اداره کل ورزش شهرستان ها بود 
که شیرازی توضیح داد نمی توانستند با رؤسای هیئت ها 
کار کنند. با توجه به شرایط انتخابات، نامه ای از دبیرکل 
وقت فدراسیون آمد که الان تغییر و تحولات را انجام ندهید 
و پس از انتخابات انجام دهید.« اما آنچه نگران کننده است 
اینکه شیرازی در برنامه تلویزیونی آنطور که باید و شاید 
شفاف صحبت نمی کند و در این زمینه دبیر هیات مدعی 
است: »سؤال را به درستی از شیرازی نپرسیدند و اگر این 
اتفاق می افتاد او به درستی جواب می داد. به نظرم، برنامه 
مدنظر شرایط خوبی نداشت. این در حالی است مجریان 
دو برنامه دقیقا سوالاتی را مطرح نمودند که نزد دوستداران 

فوتبال مجهول مانده است.« باری! هرچند صحت و یا عدم 
صحت  مباحث ادعا شده تا کنون از سوی مقامات ذی 
صلاح تایید نشده است اما پیگیری جدی وقایع که شاید 

مبتلا به فوتبال ایران باشد، مورد مطالبه است. 
ناتوانی ها

اما آنچه مسلم است ناتوانی هیات فوتبالی است که سالیان 
دراز بر کرسی ریاست نشسته است. بسیاری از باشگاه های 
ریشه دار استان تهران از جمله نفت تهران از صحنه فوتبال 
حذف شده اند. تهران بزرگ با تمامی امکاناتی که به لحاظ 
مرکزیت در اختیار دارد آنچنان که در گذشته نه چندان دور 
دیده شده پویا و سازنده نیست. وضعیت امکانات سخت 
افزاری و نرم افزاری با توجه به رشد جمعیت این استان 
ناچیز بوده و بخش اعظم این معضلات به عملکرد هیات 
فوتبال که متولی اصلی فوتبال استان تهران می باشد و 
یقینا عملکرد آن به سایر استان ها تسری پیدا می کند، 
مرتبط می گردد. ناتوانایی هایی که با چند مصاحبه و ارایه 
چند مدرک قابل بررسی نیست و مسلما بحث استعفا و یا 
عزل حبیب الله شیرازی باید جدی گرفته شده و عملکرد 

ایشان مورد بررسی کارشناسانه قرار بگیرد. 
هشدار درست رئیس اسبق

و  ورزش  اداره  اسبق  کل  مدیر  گل محمدی،  رضا 
جوانان استان تهران در جریان انتخابات چند سال 
پیش هیات فوتبال تهران انتقاداتی را علیه حبیب 
الله شیرازی مطرح کرده بود. او ضمن داشتن این 
اعتقاد که باید با یک دستورالعمل مشخص سعی 
کنیم به توسعه زیر ساخت ها بپردازیم و راهکارهای 
مشترکی را برای مرتفع کردن فقر حرکتی در استان 
تهران و کلانشهرها بیاندیشیم، در خصوص وضعیت 
انتخابات وقت هیات فوتبال گفته  بود: »من بارها 
گفته ام کسی که اکنون رئیس هیات فوتبال است 
نمی تواند در انتخابات کاندیدا شود مگر اینکه اول 
استعفا دهد و هیات به صورت سرپرستی اداره شود 
و بعد نامزد انتخاباتی شود. من در مورد شخص آقای 
شیرازی موضعی ندارم بلکه با نفس کاری که در حال 
انجام است، مشکل دارم. نمی شود یک نفر خودش 
مجری برگزاری انتخابات باشد، رئیس هیات باشد 
و سپس کاندیداها هم بشود. ما چنین انتخاباتی 
را به رسمیت نمی شناسیم.« حقیقتاً هشدار رضا 
گل محمدی، مدیرکل موفق سال های نچندان دور 
ورزش و جوانان پایتخت در خصوص نحوه برگزاری 
مجمع انتخاباتی، یک پیش بینی منطقی و درست 
بود که نه تنها درفوتبال بلکه در هر رشته ای که با 
این وضعیت اداره شود، اگر به فساد منتهی نگردد، 
فراهم  را  درست  قاعده  از  شدن  خارج  مقدمات 
می نماید. اینکه در هیات حبیب الله شیرازی جمعی 
از اقوام و آشنایان دارای سمت هستند به خودی خود 
تخلف محسوب نمی گردد چه بسا تعدادی ازآنان از  
توانایی های ویژه ای برخودار باشند اما ممکن است 
در لابلای تعارفات موجود مواردی پنهان بماند که 
همین موارد مقدمات فساد را فراهم آورد. به همین 
جهت، مسئولان بالادستی نیز باید امروز پاسخگوی 

عملکرد شیرازی باشند.
نتیجه گیری

عکس  با  که  شیرازی  الله  حبیب  عزل  یا  و  استعفا 
العمل های مخالف و موافق مواجه شد را باید تلنگری 
مثبت تلقی کنیم و ورزش ایران بدین موضوع ورودی 
بهتر و کاربردی تر را در دستور کار قرار بدهد. »دنیای 
هوادار« صرفا با بررسی مصاحبه ها و نقل و قول ها سعی 
کرده است زوایای مختلف این جریان را مورد بررسی قرار 
داده و نتیجه گیری را به اذهان عمومی واگذار می کند، 
اما آنچه مسلم است اینکه ضعف های پنهان و وآشکار 
هیات فوتبال  توسط نهاد مذکور و مقامات بالا رصد 
نگردیده و مدیران به علت عدم وجود زیرساخت های 
درست در  ورزش و فوتبال سعی دارند با سلایق شخصی 
مسیر  در  اغلب  و  برده  پیش  را  خود  مجموعه  امور 
نادرستی قرار می گیرند. همچنین امیدواریم نهادهای 

نظارتی هرچه زودتر به این پرونده ورود کنند.

»دنیای هوادار« عملکرد رییس معزول هیأت فوتبال تهران را بررسی می کند؛

پایان امپراطــــــوری! 
داستان جلد

حسن صانعی پور
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ن ذره ب�ی

 

گزارش

پایان کار فرنگی کاران ایران با 5 طلا، 2 نقره و 1 برنز؛

کشتیایرانمقتدرانهبربام
قارهکهن

بسی و سومین دوره رقابت های کشتی فرنگی بزرگسالان 
قهرمانی آسیا روزهای ۲۰ و ۲۱ فروردین ماه در شهر 
آستانه کشور قزاقستان برگزار شد و در رده بندی تیمی 
نیز ایران با ۱۹۶ امتیاز با اقتدار بعنوان قهرمانی دست 
یافت و تیم های قرقیزستان با ۱۶۶ امتیاز، قزاقستان 
با ۱۶۰ امتیاز دوم و سوم شدند. در پایان مسابقات این 
دوره از رقابت ها شاگردان حسن رنگرز با کسب 5 مدال 
طلا ) پویا دادمرز در ۵۵، ایمان محمدی در ۶۳، ناصر 
علیزاده در ۸۷، امین میرزازاده در وزن ۱۳۰و مهدی بالی 
در وزن 97 کیلوگرم( و 2 مدال نقره ) امین کاویانی نژاد 
در وزن ۷۷ و رضا عباسی در وزن 67 کیلوگرم ( و یک 
برنز ) علیرضا مهمدی در وزن 82 کیلوگرم ( به کار خود 
به پایان بردند. در این رقابت ها کاویانی نژاد روز گذشته 
به دلیل آسیب دیدگی در فینال به میدان نرفت و به مدال 
نقره رسید. مهدی محسن نژاد هم مقابل حریف خود 
شکست خورد و از دور رقابت ها کنار رفت. ملی پوشان 
کشورمان در اتفاقی نادر در خاک هیچ امتیازی از دست 
ندادند و همچنین در اوزان ۵۵، ۶۳، ۷۷ و ۱۳۰ کیلوگرم 
نمایندگان کشورمان امتیازاتی که از دست دادند تنها از 
طریق پوئن اخطار خاک بود.  رده بندی انفرادی و تیمی 

این مسابقات به شرح زیر است:

)هند(  روپین   ۲- )ایران(  دادمرز  پویا   ۱- کیلوگرم:   ۵۵
بوتیروف  اختیار  و  )قزاقستان(  بکبولاتوف  امانگالی   ۳-
)ازبکستان( -۵ هایفنگ ژانگ )چین( و تایگا اونیشی )ژاپن(

)قرقیزستان(  شارشنبکوف  ژولومان   ۱- کیلوگرم:   ۶۰
-۲ هانجائه چونگ )کره جنوبی( -۳ لیگو کائو )چین( و 
مایتو کاوانا )ژاپن( -۵ سومیت )هند( یرنور فیداخمتوف 

)قزاقستان( ... -۸ مهدی محسن نژاد )ایران(

شرموخامد   ۲- )ایران(  محمدی  ایمان   ۱- کیلوگرم:   ۶۳
ماموربک  موخامدعلی   ۳- )ازبکستان(  شاریبجانوف 
)قزاقستان( و ناریج )هند( -۵ جینس سئوب سونگ )کره 

جنوبی( و چیزو مارویاما )ژاپن(

کیوتارو   ۲- )ازبکستان(  آتابایف  ابرار   ۱- کیلوگرم:   ۶۷
سوگابه )ژاپن( -۳ رازاک بیشیکیف )قرقیزستان( و آلمات 
فیروز  و  )ایران(  )قزاقستان( -۵ رضا عباسی  کبیسبایف 

میرزارجب اف )تاجیکستان(

۷۲ کیلوگرم: -۱ ابراگیم ماگومدوف )قزاقستان( -۲ سجاد 
ایمن طلب )ایران( -۳ عبدیخان نورلانبکوف )قرقیزستان( و 
ویکاس )هند( -۵ جیان تان )چین( و علی ال ابوداح )عراق(

۷۷ کیلوگرم: -۱ آکژول محموداف )قرقیزستان( -۲ امین 
کاویانی نژاد )ایران( -۳ ریو لیو )چین( و کودای ساکورابا 
)ژاپن( -۵ جیحون اوزدوردیف )ترکمنستان( و دمیو ژاداریف 

)قزاقستان(

۸۲ کیلوگرم: -۱  آکیلبک تالانتبکوف )قرقیزستان( -۲ دیاس 
کالین )قزاقستان( -۳ علیرضا مهمدی )ایران( و یویا مائه 
تا )ژاپن( -۵ روهیت داهیا )هند( و موخامدکودیر رسولوف 

)ازبکستان(

نورسلطان   ۲- )ایران(  علیزاده  ناصر   ۱- کیلوگرم:   ۸۷
و  )هند(  سونیل  کومار   ۳- )قزاقستان(  تورسینوف 
جالگاسبای بردیموراتوف )ازبکستان( -۵ آتابک عزیز بیکوف 

)قرقیزستان( و ماساتو سومی )ژاپن(

۹۷ کیلوگرم: -۱ مهدی بالی )ایران( -۲ اوزور ژوژوپبکوف 
)قرقیزستان(  -۳  اولجاس سیرلیبای )قزاقستان( و یوتا 
نارا )ژاپن( -۵ ناریندر چیما )هند( و لی یی مینگ )چین(  

۱۳۰ کیلوگرم: -۱ امین میرزازاده )ایران( -۲ لینگژی منگ 
)چین( -۲ علیمخان سیزدیکوف )قزاقستان( و رومان کیم 
)قرقیزستان( -۵ تموربک نسیم اف )ازبکستان( و مین 

سئوک کیم )کره جنوبی(

برگزاری پر حرف و حدیث انتخابات ژیمناستیک و 
بی تدبیری هایی که مسئولین ورزش در خصوص 
انتخابات فدراسیون یادشده انجام دادند منجر به آن 
شده تا باردیگر سر پله اول بازگردیم. این بازگشت 
اجباری به کسانی که طی چند سال گذشته برای 
این رشته حاشیه درست کرده بودند امکان داده تا 
به دست مسیولین ورزش دوباره عنان فدراسیون را 
در دست بگیرند. در واقع وزارت ورزشی ها در دام 
بی تدبیری و عدم اطلاع خود از اوضاع فدراسیون 
یادشده گرفتار و بر خلاف آنچه که می پنداشتند 
قافیه را به کسانی باختند که در عرصه ورزش نام 
و نشانی ندارند. آنان که خود را عقل کل تصور می 
کردند علی رغم توصیه و نظر کارشناسان و بزرگان 
ورزش ژیمناستیک مبنی بر اتخاذ تدابیر مناسب در 
قبال کسانی که طی چند سال گذشته فدراسیون را 
تحت سیطره خود قرار داده بودند در مسیری گام 
نهادند که این مجموعه  دو دستی تقدیم به همان 
هایی شد که چالش های فراوانی برای این رشته 

پایه به وجود آورده بودند.

سجادی  شخص  و  ورزش  دستگاه  عملکرد  ضعف 
به  را  کار  یادشده  فدراسیون  انتخابات  زمینه  در 
مجبور  انتخابات   برگزاری  متولی  که  رساند  جایی 
به پذیرش نماینده فدراسیون جهانی شد حال آنکه  
خود در دعوت از وی نقشی نداشت. به عبارت دیگر 
توسط  جهانی  فدراسیون  سوری  نماینده  از  دعوت 
مسئولین پیشین فدراسیون و بدون هماهنگی با 
تا  بود  گرفته  ورزش صورت  وزارت  اندرکاران  دست 
ایران  به  فدراسیون  انتخابات  بر  نظارت  جهت  وی 
چه  گیری  رای  درجلسه  اینکه  توضیح  کند.  سفر 
اتفاقاتی افتاد و اخبار آن تا کجا رفت در این مختصر 
نمی گنجد همین اندازه اشاره می شود که رییس 
پیشین فدراسیون که ظاهرا خود را صاحب اول و 
آخر فدراسیون می داند پس از آنکه متوجه شد نام 
او در جمع کاندیداها نیست اقدام به ترک جلسه رای 
گیری کرد و به همراه وی تعدادی از اعضای مجمع 
از جمله سرمربی تیم،کارشناس خبره، روسای برخی از 
کمیته ها و هیات ها نیز به نشانه اعتراض مجمع را 
ترک کردند. هدف آنان از رسمیت انداختن انتخابات 
ورزش  وزارت  مسئولین  با  رویارویی  و  فدراسیون 
بود که به نظر می رسد تا اینجا در مسیر خواسته 

خود حرکت کرده اند. واقعیت این است که اقدام 
احتمالی افراد یاد شده از قبل قابل پیش بینی بود 
اما دست اندرکاران وزارت ورزش برای مدیریت این 
رویکرد مخالفین تدابیر مناسب اتخاد نکرده بودند.

نتیجه این اقدامات آن شد که ترک کنندگان جلسه 
انتخابات اخبار مربوط به خروج خود را با آب و تاب 
به مراجع جهانی گزارش دادند و آنان نیز اعلام کرده 
اند تا بررسی و تعیین تکلیف نهایی نتایج انتخابات 

را نمی پذیرند. در واقع اشتباه اصلی را وزیر ورزش کرد 
که علی رغم مخالفت قاطبه جامعه ژیمناستیک ابتدا 
حکم سرپرستی فدراسیون را به کسی داد که آشنایی 
سال  چند  اتفاقات  و  رشته  این  اوضاع  با  چندانی 
گذشته آن نداشت. سرپرست موقت نیز برای اینکه 
بتواند این نقیصه را بر طرف و اشراف نسبی به امور 
پیدا کند دست به دامن کسانی شد که اساس حاشیه 
و اختلافات را در فدراسیون ژیمناستیک پایه ریزی 
کرده بودند در نتیجه کسانی که بارها رویاروی دستگاه 
ورزش ایستاده بودند بار دیگر به عنوان مسئولین در 
تحولات  این  نتیجه  بازگشتند.  فدراسیون  به  سایه 
در ظاهر به نفع سرپرست اما در واقع هموار شدن 
مسیر عرض اندام مسئولین پیشین فدراسیون بود. 
خبط دوم وزیر ورزش تلاش یکسویه او برای رساندن 
سرپرست منصوب خود به کرسی ریاست بود اقدامی 
که بر خلاف طرح تحول اداری دولت مبنی بر عدم 
حضور کارکنان دستگاه ورزش در فدراسیون ها صورت 
گرفت. همین موضوع دستاویز لازم را به مسئولین 
فدراسیون جهانی و حتی دیوان عدالت اداری می دهد 
تا نتیجه انتخابات فدراسیون ژیمناستیک را ابطال 
کنند. جالب اینکه وزیر ورزش به این موارد نیز بسنده 

نکرده و گفته می شود اخیرا حکم ریاست فدراسیون 
را نیز به منتخب مجمع داده تا پیچیدگی های کلاف 
سر درگم انتخابات ژیمناستیک بیشتر شود. یک نفر 
به سجادی نگفت وقتی فدراسیون جهانی تاکید کرده 
تا بررسی نهایی اتفاقات روز مجمع، رییس منتخب 
را به رسمیت نمی شناسد چرا باید قبل از نظر نهایی 
آنها حکم ریاست فدراسیون ابلاغ و نسبت به نظر 
Fig  بی اعتنایی شود؟ اصلا اقداماتی از این دست و 

مواردی که پیش تر به آن اشاره شد جز بی تدبیری 
و به چالش افتادن کلیت ورزش ما  چه منفعتی به 

همراه دارد؟ 
در کنار این اتفاقات، اشتباه اصلی وزیر ورزش این بود 
که به یکی از کارمندان وزارت ورزش حکم سرپرستی 
داد.تردیدی نیست یکی از ایرادات فدراسیون جهانی 
نسبت به انتخابات ژیمناستیک همین مورد یعنی 
راس  در  ورزش  وزارت  سازمانی  نیروی  از  استفاده 
به   را  لازم  مستمسک  که  امری  است.  فدراسیون 
آنها می دهد تا موضوع دخالت دولت در انتخابات 
فدراسیون ها را مطرح کند و تصمیم به ابطال و یا 
اقدام مقتصی دیگر کنند. البته همه ما امیدواریم 
و  ندهد  رخ  ژیمناستیک  ورزش  برای  اتفاق خاصی 
مسئولین ورزش برای یکبار هم که شده به نظر و 
راهنمایی های بزرگان و پیشکسوتان این رشته احترام 
گذاشته و ضمن مشورت با آنها مسیر برون رفت از 
چالش های پیش روی این ورزش را هموار کنند اما 
چنانچه این اتفاق رخ ندهد و در سایه ضلف رییس 
منتخب متزلزل باردیگر نیروهای طرد شده پیشین 
سکان هدایت را در دست بگیرند آنگاه باید شاهد دور 
جدیدی از اختللفات در این ورزش پایه و مادر باشیم.

 اشتباهات متوالی »سجادی« ادامه دارد؛

خبط وزارت ورزش وجوانان و کلاف سردرگم ژیمناستیک!

مطمئن ترین دروازه بان دنیا با رکورد جدید!
تیم فوتبال اتلتیکو مادرید به مصاف رایو وایکانو رفت و توانست با نتیجه دو بر یک به پیروزی دست پیدا کند. یان 
اوبلاک با حضور در این بازی توانست یک رکورد جدید را در تاریخ این باشگاه اسپانیایی به نام خود به ثبت رساند. 

اوبلاک تعداد بازی های خود با پیراهن اتلتیکو مادرید را به عدد ۳۹۰ رساند.

محمدرضا کاظمی

یورگن لوکادیا مهاجم هلندی که در نیم فصل برای 
سرخ پوشان تهرانی به میدان رفت و ۶ گل نیز به 
ثمر رساند، قرارداد خود را با پرسپولیس فسخ کرد و 
از این تیم جدا شد. لوکادیا به عنوان بازیکن آزاد با 
تیم چینی کانگژو به توافق رسید و راهی این تیم 
شد. البته باشگاه پرسپولیس ۹ فروردین اعلام کرد که 
از یورگن لوکادیا مهاجم سابق هلندی خود  به دلیل 
فسخ یک طرفه قرارداد به فیفا شکایت کرده است و 
قصد دارد این بازیکن را در فیفا محکوم کند. همچنین 
باشگاه کانگژو چین طی روزهای گذشته برای به 

خدمت گرفتن یورگن لوکادیا از باشگاه پرسپولیس 
درخواست ITC کرده بود. درخواست مذکور از سوی 
پذیرفته نشد و طبعا مجوزی  باشگاه پرسپولیس 
هم صادر نشد. توضیح دلیل صادر نکردن ITC هم 
روشن است. بر این اساس به نظر می رسد که باشگاه 
چینی از فیفا درخواست مجوز اضطراری کرده است 
تا زمانی  که تکلیف دعوای طرح شده از سوی باشگاه 
پرسپولیس نسبت به این بازیکن معلوم شود. باشگاه 
پرسپولیس پیش از این نسبت به طرح شکایت از 

این بازیکن هلندی، نزد فیفا اقدام کرده بود.

درحاشیه

پرسپولیس درخواست کانگژو را رد کرد؛

پیوست چین  کانگژو  به  »لوکادیا« 
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برادران گرایی در میان ستاره های هم خانواده کشتی جهان
همزمان با برگزاری مسابقات کشتی قهرمانی آسیا، صفحه اینستاگرامی اتحادیه جهانی به معرفی تعدادی از قهرمانان و 
ستاره های کشتی جهان که با هم برادر و یا خواهر هستند پرداخته است. اولین عکس مربوط به محمدعلی و محمدرضا 

گرایی است که از سال 2020 تا امروز همزمان با هم عضو تیم ملی کشتی فرنگی بوده اند.

دستیاران »ساپینتو« از هتل 
اخراج می شوند؟

  پــس از عــدم توانایی مدیــران آبی ها در 
پرداخت طلــب آبی ها و حذف آنها از آســیا، 
هــواداران دلگرم بــه نتایج خوبــی بودند که 
ساپینتو و شاگردانش درون زمین می گرفتند. 
اما مثل اینکه ســومدیریت کم کم دامن کادر 
فنی این تیم را هم خواهد گرفت. مســئولان 
هتل محل اقامت کادر ســاپینتو به آنها اعلام 
کرده اند به دلیل بدهی باشــگاه دیگــر از ارائه 
خدمات به آنهــا خودداری خواهد کرد و حتی 
ممکن اســت که اتاق های آنها گرفته شود و 
از هتل اخراج شوند. حالا ممکن است که این 
آتش گریبان تیم روی فرم ساپینتو را نیز بگیرد.

»امیر قلعه نویی« ستاره 
پرسپولیس را راه انداخت

  به نظر می رسد درخشش سعید صادقی در 
پرسپولیس بی ارتباط با انتخاب امیر قلعه نویی 
به عنوان سرمربی تیم ملی ایران نباشد. هافبک 
تکنیکی پرســپولیس، فصل گذشته بهترین 
نمایش را در تیم گل گهر ســیرجان ارائه داده و 
موفق شد با ۱۴ پاس گل و ۷ گل زده توجه تمامی 
تیم های لیگ برتری را به خود جلب کند. همین 
آمار فوق العاده باعث شد سعید صادقی به عنوان 
بمب نقل و انتقالات تابستانی به تیم پرسپولیس 
پیوسته و پیراهن قرمز رنگ را برتن کند. نکته 
قابل تأمل آن که سعید صادقی آمار فوق العاده در 
گل گهر سیرجان را زیر نظر امیر قلعه نویی کسب 

کرد و علاقه زیادی به این مربی دارد.

تلاش سپاهان برای خنثی 
کردن بمب پرسپولیسی ها

  »باشگاه سپاهان در راستای حفظ ستاره های 
خــود، مذاکراتی را برای تمدید قــرارداد بازیکنان 
کلیدی اش داشته است. امید نورافکن نخستین 
بازیکنی بود که قراردادش را با سپاهان تمدید کرد 
و مذاکراتی با شهریار مغانلو داشتند. مغانلو هنوز 
یک فصل از قراردادش با سپاهان باقی مانده اما 
مدیران این باشگاه به دنبال این هستند که قرارداد 
مهاجم خود را تمدید کنند. گفته می شــود این 
بازیکن گزینه پرسپولیس هم است و از چند تیم 
حاشیه خلیج فارس پیشنهاد دارد. رامین رضاییان 
دیگر بازیکن ســپاهان یکسال با این تیم قرارداد 
دارد و او هم همچون مغانلو در فهرست بازیکنانی 

که قراردادشان تمدید می شود قرار دارد.

دردسر پرسپولیس؛ تلاش برای 
تهیه پول »رادو« ادامه دارد

  باشگاه پرسپولیس طبق تعهدی که به بوژیدار 
رادوشــویچ دروازه بان ســابق خود داده باید تا روز 
چهارشنبه مبلغی بیش از ۲۰۰ هزار دلار را به حساب 
این بازیکن واریز تا دومین قسط دروازه بان کروات 
را به حســابش پرداخت کند. این در حالی اســت 
که مسئولان باشگاه پرسپولیس امیدوار بودند با 
رایزنی فدراسیون فوتبال بتوانند این مبلغ را از طریق 
محل درآمدهای خــود در فیفا بپردازند که به نظر 
می رسد امکان چنین موضوعی وجود ندارد. در این 
خصوص مطلع شــدیم رقم مورد اشاره باید تا روز 
چهارشنبه در حساب رادوشویچ واریز شود اما تا به 

حال پرسپولیس نتوانسته این پول را تهیه کند.

تصمیم »گل محمدی« پیش 
از حساس ترین دربی

  تیم پرسپولیس قبل از دربی باید به مصاف 
مــس کرمان برود و ۱۰ بازیکن این تیم هم در 
آستانه محرومیت از دربی قرار دارند. هر کدام 
از این نفرات در صــورت دریافت کارت زرد در 
بازی بعدی مقابل مس، دیدار حساس مقابل 
اســتقلال را از دســت خواهند داد. آنطور که 
شنیدیم با توجه به حساسیت فوق العاده بالای 
دربی، ممکن است یحیی گل محمدی ریسک 
بزرگی کند و به چند ســتاره ۳ اخطاره خود در 
بــازی مقابل مس کرمان اســتراحت دهد تا 
آن ها بتوانند در بازی با استقلال بدون مشکل 

پرسپولیس را همراهی کنند.

تیمم نساجی است و طرفدار 
هیچ تیم اسپانیایی نیستم

  روز گذشته کارلوس هرناندس، سرمربی 
جدید تیم نساجی قائمشهر در اولین حضور 
خود در تمرین این تیم، در جمع خبرنگاران 
درباره رزومه خود، گفت: من در کشــورهای 
عربی کار کرده ام. تقریبا تمام فوتبال آســیا 
را می شناسم و می دانم ایران فوتبال خوبی 
دارد. تیم من نســاجی اســت و در اسپانیا 
طرفدار هیچ تیمی نیســتم.  من ۸ سال در 
تیم های حرفه ای کار کــردم و تجربه کار در 
خاورمیانــه را دارم. در تیم های خوب عربی 
هم کار کردم و مطمئن هستم می توانیم تیم 

خوبی داشته باشیم.

بی پولی و زنگ خطر آسیایی 
برای پرسپولیس

 در روزهای اخیر مدیران باشــگاه پرسپولیس 
برای اینکه این چالش بزرگ را به سلامت پشت سر 
بگذارند به دنبال این بوده و هســتند تا اسپانسر 
جدیدی را برای باشــگاه خود پیــدا کنند. در این 
زمینه حتی جلساتی هم با چند شرکت داشته اند. 
البته طبیعی بود که باشــگاه پرسپولیس در این 
مقطع از فصل با این بحران مواجه شــود، از این 
جهت که گرفتــن مجوز حرفه ای به درســتی در 
اولویت مدیریت این باشــگاه قرار گرفت تا بتواند 
فصل آینده در لیگ قهرمانان آســیا شرکت کند. 
قطعا عدم حضور در این رقابت ها هم از نظر مالی 
و هم اعتباری ضربه بزرگی را به پرسپولیس می زد.

یاران »امیر عابدزاده« در 
یک قدمی سقوط!

 در رقابت هــای لیگ دســته اول اســپانیا، 
پونفرادینا در دیدار مقابل لگانس تن به شکست 
داد. در چارچوب هفته سی و پنجم لیگ دسته 
اول اســپانیا، پونفرادینا به مصاف لگانس رفت 
و در لحظه آخر با نتیجه یک بر صفر شکســت 
خورد. عابدزاده در ترکیب اصلی پونفرادینا حضور 
داشت و ۹۰ دقیقه بازی کرد. پونفرادینا اکنون با 
۳5 امتیاز در رده نوزدهم قرار دارد و مدعی اصلی 
سقوط به دسته پایین تر نام گرفته است. رئال 
اویدو با ۴۰ امتیاز، نزدیک ترین تیم به پونفرادینا 
اســت و باید دید آیا یاران عابدزاده می توانند از 
سقوط به لیگ دسته دوم جلوگیری کنند یا خیر.
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